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TÃ¶bb mint
nyolcvanan regisztrÃ¡ltÃ¡k magukat, Ã©s a regisztrÃ¡ltak kÃ¶zÃ¼l hetvenen el is
jÃ¶ttek az adventista diplomÃ¡sok pÃ©celi talÃ¡lkozÃ³jÃ¡ra 2011. szeptember 3-Ã¡n,
szombaton. A talÃ¡lkozÃ³ elsõdleges cÃ©lja volt annak felmÃ©rÃ©se, hogy milyen
erõforrÃ¡sokkal rendelkezÃ¼nk ahhoz, hogy a hetednapi adventistÃ¡k
bekapcsolÃ³djanak a kÃ¶zoktatÃ¡sba, de a fÃ³rumon az is kiderÃ¼lt, hogy az egyhÃ¡z
Ã¡ldÃ¡sÃ¡ra vÃ¡lna az adventista diplomÃ¡sok fÃ³rumÃ¡nak Ã¡llandÃ³sÃtÃ¡sa, ha a testvÃ©rek
rendszeresen kicserÃ©lhetnÃ©k gondolataikat azokrÃ³l a kÃ©rdÃ©sekrõl, melyek sajÃ¡tos
kÃ©pzettsÃ©gÃ¼kbõl Ã©s munkÃ¡jukbÃ³l adÃ³dÃ³an foglalkoztatjÃ¡k õket. VÃ©gÃ¼l az a
felismerÃ©s is hangot kapott, hogy diplomÃ¡val rendelkezõ testvÃ©reink olyan
erõforrÃ¡st jelentenek egyhÃ¡zunk szÃ¡mÃ¡ra, amit jobban ki kell aknÃ¡znunk, mert a
Hetednapi Adventista EgyhÃ¡z ezen a terÃ¼leten lemaradt mÃ¡s hazai egyhÃ¡zakkal
szemben.



A
talÃ¡lkozÃ³n jelen volt Ã“csai TamÃ¡s uniÃ³elnÃ¶k, TÃ³th SÃ¡ndor uniÃ³titkÃ¡r, SzilvÃ¡si
JÃ³zsef, a NevelÃ©si OsztÃ¡ly vezetõje, Ã©s a dÃ©lutÃ¡ni fÃ³rumra megÃ©rkezett
Õsz-Farkas Ernõ, a DunamellÃ©ki EgyhÃ¡zterÃ¼let elnÃ¶ke is. DÃ©lelõtt kÃ©t elõadÃ¡s
hangzott el, amit megbeszÃ©lÃ©s kÃ¶vetett: SzilvÃ¡si JÃ³zsef arrÃ³l beszÃ©lt, hogy
miÃ©rt van szÃ¼ksÃ©g adventista iskolÃ¡ra, Ã“csai TamÃ¡s pedig az egyhÃ¡z hazai
helyzetÃ©rõl, elismertetÃ©sÃ¼nk kilÃ¡tÃ¡sairÃ³l szÃ³lt. MindkÃ©t elõadÃ¡s utÃ¡n olyan
hozzÃ¡szÃ³lÃ¡sokat hallottunk, melyekbõl kitûnt, hogy a diplomÃ¡val rendelkezõ
adventistÃ¡k szeretik egyhÃ¡zukat, tenni akarnak Ã©rte, Ã©s hisznek abban, hogy az
Ãšr jÃ³ra fordÃtja Ã¼gyÃ¼nket. SzÃ©p beszÃ¡molÃ³kat hallottunk arrÃ³l, hogy adventista
szÃ¼lõk csoportjai KecskemÃ©ten, HÃ³dmezõvÃ¡sÃ¡rhelyen Ã©s mÃ¡sutt is komoly lÃ©pÃ©seket
tesznek annak Ã©rdekÃ©ben, hogy gyermekeik hetednapi adventista nevelÃ©sben
rÃ©szesÃ¼ljenek. Tapasztalataik azt igazoljÃ¡k, hogy sajÃ¡tos kÃ¶rÃ¼lmÃ©nyeink kÃ¶zÃ¶tt
is van lehetõsÃ©g arra, hogy adventista nevelÃ©st adjunk gyermekeinknek. Igen
Ã©rdekes volt az is, hogy a nevelÃ©s Ã¼gye Ã¶sszehozza a kÃ¼lÃ¶nbÃ¶zõ hetednapi
adventista csoportokhoz tartozÃ³ szÃ¼lõket. ElhatÃ¡roztuk, hogy filmet kÃ©szÃtÃ¼nk a
kezdemÃ©nyezÃ©sekrõl, amit mÃ¡sok bÃ¡torÃtÃ¡sÃ¡ra bemutatunk a gyÃ¼lekezetekben. 



A
dÃ©lutÃ¡ni Ã³rÃ¡kban fÃ³rumot tartottunk, ahol megbeszÃ©ltÃ¼k a kÃ¶vetkezõ lÃ©pÃ©seket a
nevelÃ©sben, valamint az adventista diplomÃ¡sok kÃ¶zÃ¶tti kapcsolatok erõsÃtÃ©sÃ©ben.
JÃ³ volt lÃ¡tni azt a szerÃ©nysÃ©get, ami a hozzÃ¡szÃ³lÃ¡sokban megnyilatkozott: valaki
azt kÃ©rte, hogy ne adventista diplomÃ¡soknak, hanem egyhÃ¡zukÃ©rt tenni akarÃ³k
fÃ³rumÃ¡nak nevezzÃ¼k a testvÃ©reknek ezt a csoportjÃ¡t. A fÃ³rum eredmÃ©nyeit
megbeszÃ©ljÃ¼k a PlenÃ¡ris UniÃ³bizottsÃ¡gban, Ã©s beÃ©pÃtjÃ¼k egyhÃ¡zunk 2012-es
terveibe.
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